



Artiste sculpteur installée à Guérande (44), Maïe Lorieux travaille la terre avec virtuosité, s'inspirant de jolies poses, de gestes de la vie quotidienne toujours empreints de tendresse comme les jeux d'un enfant, une mère qui caresse son bébé,...

Artist sculptor installed in Guérande (44), Maïe Lorieux works the ground with virtuosity, being inspired by attractive poses, by gestures of everyday always marked with tenderness as the games of a child, a mother who caresses her baby, ...

Ses sculptures sont incroyablement vivantes qu'il s'agisse de ses personnages ou de ses animaux et de ses œuvres religieuses.



Her sculptures are incredibly alive whether they are about her characters or her animals and her religious works.

Pour l'artiste, le geste doit avoir une symbolique. Il est essentiel. C'est lui qui l'émeut, qui lui donne envie de nous transmettre de belles parenthèses de bonheur, de joie de vivre.

For the artist, the movement has to have a symbolism. It is essential. It is the gesture who moves her, who tempts her to transmit us beautiful brackets of happiness, joy of life.

To look at her sculptures is the same as to attend all that the human being as to offer. Often, Maïe Lorieux melts her bronze, dressing her characters with colored patina who add again and again Life to her works ...

Regarder ses sculptures c'est assister à tout ce que l'humain offre de meilleur. Souvent, Maïe Lorieux fait fondre ses pièces en bronze, habillant ses personnages de patines colorées qui ajoutent encore et toujours de la Vie à ses œuvres...

MAÏE LORIEUX

SIMPLICITÉ ET DOUCEUR / SIMPLICITY AND SWEETNESS



www.maielorieux-sculpture.fr